
KA03: Podnikatelská poradna – Vyhodnocování mentorů 

 

➢ Jméno poradce/poradkyně: Michal Andera 

Jaká témata jste nejčastěji konzultoval(a)? 

Nejčastěji se jednalo o úvodní témata spojená s hodnocením nápadu. Tedy zda má smysl 
se do zvoleného podnikání pouštět. V případě už podnikajících studentů se jednalo o 
rozvoj podnikání. Tady jak zvýšit prodeje nebo vstoupit na nové trhy. 

Jak hodnotíte Vaše zapojení do poradny? 

Poradna naplnila svůj cíl v podobě většího prostoru pro detailnější konzultace 
studentských nápadů nebo podnikání. Věřím, že konzultace byly přínosné i pro studenty. 
Běžná výuka neumožňuje věnovat hodinu času detailní debatě k podnikání nebo nápadu 
jednoho studenta.  

Co podle Vás chybí studentům pro úspěšný rozjezd podnikání? 

Myslím, že na tuto otázku neexistuje jednoznačná odpověď, protože pro každého 
studenta může být důvod jiný. Kdybych měl zmínit vzorce, které se při setkáních 
opakovaly, tak by to byl nedostatek času a nedostatek kapitálu. Ovšem díky poradně byl 
prostor na bližší prozkoumání důvodů. Někdy se ukázalo, že daný student vnímal svůj 
projekt jako příliš velký. Nedokázal ho rozdělit na jednotlivé dílčí kroky, které mohou 
směřovat k jeho realizaci. Právě zde byl přínos konzultace a vzájemné debaty. Pro 
většinu ambiciózních podnikatelských záměrů je možné začít menšími kroky, které 
mohou vést k cíli. Někteří studenti si stanovují velké cíle a jsou jimi následně 
paralyzováni. Schopnost rozložit svůj záměr na dílčí kroky může být tím, co studentům 
pomůže v jeho naplnění.  

Co by podle Vás mohlo studentům pomoci se začátkem podnikání v poradně 
i mimo ni?  

V rámci studia je to možnost vyzkoušet si menší podnikatelský projekt. Pro samotný 
rozjezd by mohla pomoci finanční podpora ze strany univerzity nebo státu. Domnívám 
se, že by nemusela být ani příliš vysoká. Její role bude spíše psychologická, kdy 
studentovi pomůže s některým z kroků na cestě k realizaci projektu. V menším takto 
nyní funguje soutěž Startup VŠE, kde vítězné týmy získávají finanční odměnu. V rámci 
rozšíření dopadu by studenti mohli žádat o granty na rozjezd svých záměrů. Jejich role 
by mohla pomoci překonat dvě nejčastěji zmiňované bariéry – nedostatek financí a 
zkušeností. Finanční grant by byl využit na dílčí část realizovaného podnikání. 
Studentům by pomohl s prvním krokem. Při použití finančních prostředků by také 
získávali podnikatelské zkušenosti a ujištění, že mají schopnosti na úspěšnou realizaci.  



➢ Jméno poradce/poradkyně: Matěj Groedl 

Jaká témata jste nejčastěji konzultoval(a)? 

Obchodní právo 

Jak hodnotíte Vaše zapojení do poradny? 

Jako excelentní 

Co podle Vás chybí studentům pro úspěšný rozjezd podnikání? 

Vůle dotahovat věci do konce 

Co by podle Vás mohlo studentům pomoci se začátkem podnikání v poradně 
i mimo ni?  

Dobré praktické rady studentům (především do začátků podnikání) jsou vždy k 
nezaplacení a mohou jim ušetřit mnoho práce i peněz v začátcích. 

 

➢ Jméno poradce/poradkyně: Jan Mareš 

Jaká témata jste nejčastěji konzultoval(a)? 

SEO, online marketing, marketingová strategie 

Jak hodnotíte Vaše zapojení do poradny? 

Poradna mě bavila a rád jsem studentům pomohl řešit konkrétní praktické výzvy, kterým 
čelili v rámci rozjezdu svého podnikání. 

Co podle Vás chybí studentům pro úspěšný rozjezd podnikání? 

Konzistentnost ve smyslu pravidelné práce – každý týden projekt posouvat dál. 

Co by podle Vás mohlo studentům pomoci se začátkem podnikání v poradně 
i mimo ni?  

Pravidelný dohled a kontrola nad dodržováním a plněním úkolů navrhnutých v rámci 
poradenství – mám na mysli, dělat těm studentům takového kouče/trenéra, který na ně 
bude v pravidelných setkáních dohlížet (viz předchozí bod). 

 



➢ Jméno poradce/poradkyně: Jana Müllerová 

Jaká témata jste nejčastěji konzultoval(a)? 

Legislativa, založení s.r.o. 

Jak hodnotíte Vaše zapojení do poradny? 

Přínosné 

Co podle Vás chybí studentům pro úspěšný rozjezd podnikání? 

Čas, odvaha 

Co by podle Vás mohlo studentům pomoci se začátkem podnikání v poradně 
i mimo ni?  

Větší propojení s xPORTem jako akcelerátorem a zároveň studentským coworkingem. 

 

➢ Jméno poradce/poradkyně: Ivana Svobodová 

Jaká témata jste nejčastěji konzultoval(a)? 

podnikatelský plán, finance, cenotvorba, crowdfunding 

Jak hodnotíte Vaše zapojení do poradny? 

dobře 

Co podle Vás chybí studentům pro úspěšný rozjezd podnikání? 

odvaha to rozjet 

Co by podle Vás mohlo studentům pomoci se začátkem podnikání v poradně 
i mimo ni?  

V poradně – větší propagace na příkladech, kterým bylo porazeno. Mimo ni – snad to 
dobře děláme v 3PO101, ale to jsou jen studenti FPH. Obecně tedy workshopy a 
přednášky (to vlastně také děláme v rámci OP VVV :) 
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